
                                                   
                                                                  Konsultacja Społeczna

                                                                            w ramach założeń
                                                   „Krajowej mapy zagrożeń bezpieczeństwa w Polsce”
                                                   na terenie Gminy i Miasta Górzno w dniu 10.02.2016r

I. Zaplanowano i zrealizowano 1 konsultacje na terenie miasta i gminy Górzno :

             1. Na poziomie powiatowym – 0
             2. Na poziomie lokalnym – spotkania gminne i miejskie - 1

II. W konsultacjach społecznych brało udział :

                1.Na poziomie powiatowym - 0
                2.Na poziomie gminnym i miejskim – 15 osób
  
      III. Podmioty/instytucje reprezentowane w trakcie konsultacji społecznych:

             1.Na poziomie Lokalnym – Burmistrz miasta i gminy Górzno wraz przedstawicielami urzędu i
lokalna społeczność .

      IV. Propozycje zgłaszane do założeń budowy mapy zagrożeń w trakcie konsultacji społecznych przez:

1.Burmistrz miasta Górzno zapytał do dostępność map zagrożeń. Prowadzący konsultacje odpowiedział ,że
mapy w cyklu kwartalnym będą sporządzane i umieszczane na stronie internetowej Komendy powiatowej
Policji w Brodnicy oraz będą przesyłane drogo e-mail do urzędów miast i gmin na terenie powiatu.

2.Mieszkaniec miasta Górzno zaproponował by na mapie zagrożeń znalazły się również ilości interwencji
(np. domowych, publicznych). Prowadzący konsultacje poinformował ,że zostanie to ujęte jako propozycja
do budowy mapy zagrożeń.

3.Mieszkaniec miasta Górzno zaproponował  by na mapie zagrożeń znajdowały się również niebezpieczne
odcinki dróg tam gdzie najczęściej dochodzi do zdarzeń drogowych. Prowadzący konsultacje poinformował,
żę zostanie to ujęte jako propozycja do budowy mapy zagrożeń.

     V. Uwagi/ spostrzeżenia: Konsultacja społeczna dotycząca budowy Krajowej Mapy Zagrożeń 
bezpieczeństwa cieszyła się wśród zebranych dużym zainteresowaniem . Lokalni radni wyrazili swoje 
poparcie i chęć korzystania z Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa. Uwag nie było.

                                                                                                       


